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Möte Backa-Öst/Backa Norr och Post Nord, den 18.06.2020 
 
Mail fra Karin Ahlin:  
  
Hej, 
  
Kent, Esbjörs och jag pratade med Post Nord. Vi behöver höja upp brevlådorna från 
mitten av vårt utlämningsställe och då är det den delen som är upp mot infarten. När 
vi ändå håller på vill vi sätta brevlådorna i nummerordning och sedan förlänga stället 
för att ha utrymme för fler brevlådor i framtiden. Kent kommer att göra en ritning och 
sedan får vi göra/lämna på entreprenad. Jobbet behöver vara klart i 
augusti/september.  
  
De som inte är här eller inte kan vara här behöver inte bekymra sig om att flytta just 
sin egen brevlåda, men det innebär att brevlådor kommer att flyttas. Givetvis 
på  samma utlämningsställe, men ca 20 - 30 cm upp.  
  
  
 

 


